
Konnerud Tempo sjakklubb 

  
Referat- Styremøte 21.03.2023  
Til stede: Anders, Roger , Andre, Jon, Thorgrim, Per Arne og Håvard 

 
Ikke tilstede:  

 

Nr. Styresak  Ansv.  Deadline  Avsluttet?  

1 Godkjenning av innkalling og forrige møtes referat:   

Godkjent 

    
 

2 Sjakk og samfunn.  

Det går ned en stilling på sjakkontoret, pga. tap av statsstøtte. 

Deles fortsatt ut brikker og brett til Bibliotek og fengsel 

  

  

   

    

3 Erfaring fra kurs/turnering i Lier og på Fjell v/Anders 

Kurs og Turnering på Knutepunkt Fjell, meget vellykket. 

Anders hadde også en sjakk happening i Lier i fbm. 

Ungdommens kulturmønstring. 

 

  
  

4  Nettside og sosiale medier 

Roger skriver runderapporter foreløpig. Anders kan hjelpe mer til 

høsten. 

Andre ser med et kritisk blikk på nettsiden, og foreslår mulige 

endringer. Kan se på endringer med Håvard. 

Thorgrim modererer Facebook siden. 

  

  

  

 

  
 

5 Økonomi 

Det ser ut som Klubben ender på ca 40 000,- i overskudd 

Mye av dette er inntekter av Åpent NM på nyåret. 

 

Det er vanskelig å holde orden på Vipps innbetalingene. Roger tar 

utskrift månedlig for å få mer orden. 

 

   

6 Tilbud fra Kjetil A Lie 

Roger informerte om tilbud fra Kjetil A Lie på treningspakke. 

Stemning må loddes blant medlemmene, og økonomien 

kartlegges. 

  

  

   

  

7 Treningsaktiviteter 

Anders kjører kurs på mandager, ut april, med ratet hurtigsjakk 

etter kurset. Gratis for medlemmer. 30,- for ikke medlemmer, for å 

dekke ratingavgiften. 

   

8 Vask av Lokaler 

Ingen som har vist interesse 

   

9 Seriesjakk 2023-24 

Vi er nær å kunne stille 3 lag i seriesjakken. 

   



1. laget har vært veldig stabilt, og 2. laget har også vært relativt 

stabilt. Vi trenger nok i hvertfall 1 spiller til som forplikter seg for å 

stille 3 lag. 

10 Årsmøte 2023 

18. april kl. 18.30 med hurtigsjakk for de interesserte. 

Forslag om kontingentøkning til 1200,- / 600,- 

Innstilling til støtte for nsf og usf 

   

     

6 Eventuelt: 

Vi tester ut oppstilling av bord ut sesongen, og faller ned på en 
endelig oppstilling før høsten. Da settes Livebrettene opp. 
 
Jon sjekker ut T-skjorter. 

   

7 Neste styremøte:        

  
Håvard Aure  
Sekretær  
 

 


